
Bouleting Vara folkhögskola 230326 
Minnesanteckningar 
 
Styrelseförslag 1 framfördes av Oliver 
Tankar från deltagarna. Frågor om hur mycket det utnyttjats med subventioneringen. 
Signalen från styrelsen är att vi vill uppmärksamma distriktet på att fler domare behövs men 
att vi skall fortsätta att uppmuntra att man helst hyr in domare från andra klubbar än sin 
egen. 
 
Styrelseförslag 2 
Subventionering av domarkläder. Deltagare som tyckte att det är bra att wdbf uppmuntrar 
att fler att utbildar sig. 
 
Styrelseförslag 3 
Förtydligande att vi givetvis skall följa stadgarna läggs till förslaget. 
 
Styrelseförslag 4 
Inga konstigheter med namnbytet mer än att styrelsen vill att vi är rätt registrerade hos ex 
skatteverket. 
 
 
 

SBF:s Motioner och styrelseförslag 
 
Motion 1 Avbytare i seriespel – Vi föreslår att avslå motionen. Det finns inget som hindrar 
att man i dagsläget provar detta i distriktets seriespel eller någon mindre tävling för att 
sedan utvärdera det och föra fram ett konkret förslag. 
 
Motion 2 Olikfärgade klot – Då detta redan är tillåtet är motionen en ickefråga. Vi föreslår 
att avslå motionen. 
 
Styrelseförslag 1 
Herman gick igenom styrelseförslaget där man vill tillsätta en utredning. Mötet tycker det 
verkar vara en bra idé. Kommer det påverka distrikten? Det behöver det inte då vinsterna 
inte finns på distriktsnivå. Bouletinget tycker vi skall bifalla förslaget. 
 
Styrelseförslag 2 
Önskan om att genomföra VM i Sverige 2027 då förbundet fyller 50 år. Tinget föreslår bifall.  
 
 

Information från WDBF:s styrelse 
Softbouleklot, mjuka klot för spel inomhus, finns inköpta som alla klubbar i distriktet kan 
låna. Kloten kan med fördel användas för uppvisning eller andra evenemang i klubbarna. 
 
Diskussion i mindre grupper utifrån skolboule och om några kan tänka sig samarbeta kring 
uppstartande av detta.  
 



Karin från Lidköping berättar om deras skolboulesprojekt. Rörelse i skolan har ett 
pilotprojekt genom RF tillsammans med staden så de har ett samarbete där. De tycker det är 
väldigt roligt och uppmuntrar andra att ta efter.  
 
WDBF:s satsning på V75 – klassen 
Vi kommer att prova detta under DM för att förhoppningsvis förkorta tävlingsdagarna för 
åldersgruppen.  


